

recorregut cap a la llum

Peces úniques i materials nobles

Path towards the light | Unique pieces and noble materials | **Parcours vers la lumière | Pièces uniques et matériaux nobles**

El quadre "infinite potencial" és de l'artista californià Pascó, actors de Hollywood com Robert Downey Jr. i Kevin Hart són amants de les seves peces..

The painting "infinite potential"; by Californian artist Pascó, Hollywood actors like Robert Downey Jr. and Kevin Hart are lovers of his pieces.

Le tableau "Potentiel infini" est de l'artiste californien Pascó. Des acteurs hollywoodiens comme Robert Downey Jr. et Kevin Hart sont fous de ses œuvres.



Aquests mobles van ser dissenyats a mida, un a un. Els quadres sobre el sofà i els aplics del passadís són peces úniques dissenyades per Cristina Nogué.

Per mantenir la llum, la fusta i el vidre recorren 16 metres del passadís d'accés. Les portes són de forja i vidre. Rebedor, llibreria i saló combinen el roure natural i el tintat negre.

This furniture was custom designed, one by one. The paintings on the sofa and the wall lights in the corridor are unique pieces designed by Cristina Nogué.

To maintain light, wood and glass are along 16 meters from the access corridor. The doors are made of forge and glass. Entrance, library and living room combine natural oak and black stained.



Ces meubles ont été conçus sur mesure, un par un. Les tableaux du canapé et les appliques du couloir sont des pièces uniques conçues par Cristina Nogué.

Afin de maintenir la lumière, le bois et le verre parcourent les 16 mètres du couloir d'accès. Les portes sont en fer forgé et en verre. Hall, bibliothèque et salon mêlent chêne naturel et noir teinté.

Fotografies: Harold Abellan



Cristina Nogué Studio
C/ Tarragona 78 (P.I. Casa Nova)
17181 – Aiguaviva (Girona)
nogue@noguearquitectura.com
www.noguearquitectura.es